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                                            Zapytanie 

 W związku ze zgłaszanym przeze mnie wnioskiem na posiedzeniu komisji w dniu 10 grudnia
 oraz 27 grudnia 2021 r. dotyczącego autobusu szkolnego dowożącego dzieci do Zespołu  
Szkolno - Przedszkolnego w Narwi. Zadaję pytanie : Czy został już naprawiony autobus 
szkolny 
którym dojeżdża do szkoły 37 dzieci na trasie ,, Narew-Rohozy-Trześcianka-Soce". Na tej 
trasie jest 13 przystanków, czas jaki autobus pokonuje tę drogę wynosi ok. 1 godzinę i 15 
minut. W tym czasie dzieci marzną , gdyż nie działa ogrzewanie w autobusie. Drzwi w 
autobusie z przodu nie domykają się, jest dziura co powoduje , że pasażerowie siedzący z 
przodu nie czują się bezpiecznie. Najbardziej niepokojącą rzeczą jest to ,że nie działają biegi. 
Z powodu awarii biegów w autobusie dzieci 3- krotnie spóźniały się do szkoły na lekcje. 
Mam nadzieję ,że przewoźnik z którym Gmina Narew podpisała umowę na dowożenie dzieci 
do szkoły naprawi niesprawny autobus i będzie wywiązywał się ze zobowiązań zawartych w 
umowie. 
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